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Verslag 
 
Vergadering  Agendacommissie 
Gehouden op  31 januari 2017 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde 
Aanwezig  Burgemeester Mark van Stappershoef (voorzitter) en de raadsleden Antoon 

van Baal, Willem Couwenberg, Marije de Groot, Mark van Oosterwijk,  Bert 
Schellekens, Johan Swaans.  
Berry van ’t Westeinde (griffier) 

Afwezig  Deborah Eikelenboom, 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
De burgemeester verwijst naar de brief over de behandeling van de nota Back to Basics straks tijdens 
de raadsvergadering. Hij stelt voor dat aan het besluit wordt toegevoegd dat nu niet wordt besloten 
tot de aanbesteding .  
De agendacommissie stemt in met deze werkwijze. 
 
2. Verslag van de vergadering van 20 december 2016  
Het verslag wordt vastgesteld. 
Afgesproken wordt dat de griffier voortaan na de vergadering een mail stuur aan de deelnemers 
waarbij zij worden gevraagd aan te geven wat goed ging en wat niet goed. 
Afgesproken wordt dat de reacties niet openbaar worden verspreid, omdat het goed is om dit soort 
zaken te delen in een veilige omgeving. 
 
3. Agenda's voor de thema-avond en commissievergaderingen in februari 
a. Thema-avond, 13 februari  
Besloten wordt tot een besloten vergadering van de commissie Algemene Zaken op 13 februari. 
De raadsleden worden hier via de mail over geïnformeerd. De stukken worden uiterlijk 9 februari 
toegestuurd. 
 
b. Commissie Welzijn, 14 februari, 20:00 uur  
Naar aanleiding van de agendering van het voorstel van de scouting geeft Bert Schellekens aan dat in 
raadsinformatie is gesproken over ongelijke situatie tussen scouting Goirle en scouting Riel. Hij is van 
mening dat het in de commissie behandeld moet worden, wanneer bekend is wat wordt gedaan in 
de richting van de scouting Riel.  
Marije de Groot stelt voor het agendapunt terug te nemen. 
De burgemeester  geeft aan dat hij dit overlegt met de portefeuillehouder. 
Marije de Groot merkt op dat verordeningen en toelichtingen  wat haar betreft niet meegezonden 
hoeven te worden. 
 
c. Commissie Ruimte, 15 februari, 19.15 uur 
Gaat niet door. 
Er is nog wel een voorstel ontvangen over bestemmingsplan Bergstraat, maar dit kan wachten tot de 
volgende vergadering. 
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d. Commissie Algemene Zaken, 15 februari, 20.00 uur 
Het voorstel voor nieuwe democratie wordt ter bespreking toegevoegd aan de agenda. 
Waarschijnlijk moet dit leiden tot een raadsbesluit op 7 maart, voor draagvlak bij de raad en in 
verband met het benodigde krediet. Een oplegnotitie voor de behandeling van het onderwerp 
samenwerking GHO wordt nagestuurd. 
De agendacommissie stemt in met de agenda's. 
 
4. Planning  
De planning wordt voor kennisgeving aangenomen. 
 
5. Invulling thema-avonden 
Ingestemd wordt met de invulling thema-avonden. 
 
6. Overzicht afdoening moties en amendementen 
Het overzicht afdoening moties en amendementen wordt bijgewerkt. 
 
7. Bespreken meervoudige democratie in Goirle (wordt nagezonden) 
De agendacommissie stemt in met de aanpak.  
Afgesproken wordt dat er 2 of 3 raadsleden zich melden om samen met de burgemeester en griffier 
de bijeenkomsten verder voor te bereiden. Belangstellenden kunnen zich tot uiterlijk maandag 
melden. 
 
8. Procedure ingekomen stukken 
De agendacommissie stemt in met de beschreven werkwijze. 
 
9. Mededelingen / rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
De burgemeester sluit de vergadering om 19.50 uur. 
 
Afspraken  Door Wanneer Stand van Zaken 

Een praktische aanpak bespreken 
om meer gestructureerd terug te 
kijken op commissievergaderingen 
en de raadsvergadering 

Griffier Agenderen 
begin 2017 

Afgehandeld door afspraak 
in vergadering 31/1/2017 

Wim van de Donk uitnodigen voor 
een thema-avond over verbinding 
tussen raad en samenleving / 
meervoudige democratie.  

Burgemeester / 
Griffier 

Januari 
2017 

De meervoudige democratie 
wordt opgepakt in apart 
project. 

Digitaal werken: de griffier 
agendeert dit onderwerp voor de 
volgende agendacommissie. 
Fractievoorzitters peilen dit vooraf 
in hun fractie. 

Griffier / 
fractievoorzitters 

Januari 
2017 

De commissie Algemene 
Zaken heeft 11 januari in 
meerderheid de principe 
uitspraak gedaan dat 
digitaal werken uitgewerkt 
moet worden. Een notitie 
over verdere traject volgt 7 
maart 

 


